

# DOLLY PASTA - BANDINFO 2024

## Press Text

---

Deutsch

Dolly Pasta ist wie eine dampfende Portion Spaghetti Bolognese - voller Energie, herzhaft und einfach zum Anbeißen! Die Münchner Band hat 2017 den Topf aufgesetzt und serviert seitdem bei Live-Auftritten einen wahren Gaumenschmaus: Punkrock, der auf der Zunge zergeht.

Bisher haben sie uns mit ihrem Demo "In Pasta We Trusta" (2018) und ihrem Release "Batzenpunk" (2020) musikalisch verwöhnt - inklusive raffinierten Rhythmen und Ohrwurm-Melodien. Und jetzt ist endlich das Hauptgericht bereit: Ihr Album "Holy Macaroni" wird 2024 angerichtet. Ein Genuss für alle, die auf der Suche nach einem neuen musikalischen Leckerbissen sind.

***"Schnörkelloser melodischer Punkrock mit Herz, Melodie und Freude. Das ist was Dolly Pasta spielen und servieren"***

- ([www.awayfromlife.com](http://www.awayfromlife.com))

English

Dolly Pasta is a culinary delight reminiscent of a steaming plate of spaghetti bolognese - brimming with energy, robust flavors, and an irresistible appeal. This Munich-based band has been making waves since 2017, serving up a delectable punk rock experience that tantalizes the taste buds at their live performances.

Their musical offerings, including the demo "In Pasta We Trusta" (2018) and the release "Batzenpunk" (2020), showcase sophisticated rhythms and infectious melodies that leave a lasting impression. Now, the pièce de résistance has arrived: their upcoming album "Holy Macaroni," set to be unveiled in 2024, promises to be a musical feast for those seeking a fresh and flavorful auditory experience.

## Contact

---

### Dolly Pasta Booking



Thomas Illa



[booking@dolypasta.de](mailto:booking@dolypasta.de)



+49 175 8827803

### Find Us On



[www.dolypasta.de](http://www.dolypasta.de)



[instagram.com/dolypastaband](https://www.instagram.com/dolypastaband)



<https://dolypasta.bandcamp.com>